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POTROŠNIKOV

Sveti
potrošnikov,
kje ste?

Konferenca potrošnkov v naši občini se je
na svoji prvi seji vjiovem mandatnem ob-
dobju prvič sestala sredi decembra. Med
drugim so obravnavali tudi poročilo o delu
konference svetov potrošnikov za čas od
oktobra 1975 do decembra 1979.

Med drugim so tudi ugotovili, da se je
število svetov potrošnikov od 18 v letu 1975
povzpelo na 29, tako da so sedaj v vseh
krajevnih skupnostih. V teh letih so nekateri
sveti potrošnikov že začeli načrtno delovati,
ker so ugotovili vrsto problemov in so jih
začeli reševati na področju blagovnega pro-
meta. Navezali so stike z OZD trgovina in se
z njimi dogovarjali, poslali so ankete kraja-
nom, pa tudi so se soočili z zapletenimi
postopki občinskih upravnih organov, nale-
teli pa so tudi na nerazumevanje trgovskih
OZD glede preskrbe. Večina svetov potroš-
nikov pa se ni znašla, vkljub inštruktaži in
pismenim navodilom. In zgodilo se je, da so
zamenjali nekatere predsednike ali pa celo
celotne svete potrošnikov.

Konferenca je veliko sodelovala z mestno
konferenco svetov potrošnikov, delovnimi
organizacijami, razpravljala ter sodelovala
pri razreševanju številnih konkretnih pro-
blemov ter podpisala nekaj pomembnih sa-
moupravnih sporazumov, ki se nanašajo na
preskrbo.

Sekretariat občinske konference svetov
potrošnikov je v minuli mandatni dobi imel
16 sej, vendar je bilo zadnjih 5 sej nesklepč-
nih. Zaradi tega ni bil sprejet program dela
za leto 1979 in ni bilo mogoče izvršiti neka-
tere naloge, ki spadajo v njegovo pristoj-
nost.

Na konferenci so izvolili tudi nov sekreta-
riat in štiri delegate za mestno konferenco
svetov potrošnikov. Novi predsednik sekre-
tariata je Janko Moser, ki je tudi doslej
uspešno opravljal to delovno dolžnost. Novi
člani sekretariata pa so: Franc Jecelj, kot
podpredsednik, Zalka Žužek kot sekretar in
člani Ernest Perko, Angelca Žužek, Andrej
Slatner, Marija Plemelj, Franc Češnovar in
Rado Šturm. Delegati za mestno konferenco
svetov potrošnikov so Janko Moser, Franc
Jecelj, Ernest Perko in Franc Češnovar.

Ugotavljamo lahko, da sveti potrošnikov
delujejo šele kratek čas, da so bili v vseh KS
ustanovljeni šele pred nedavnim in ne na-
zadnje tudi zaprtost reševanja včasih tudi
perečih problemov, katerih reševanje se je
ustavilo na občinski ravni, ker republiška
konferenca SZDL šele sedaj ustanavlja kon-
ferenco svetov potrošnikov.

Trdimo pa lahko, da se vloga svetov po-
trošnikov iz leta v leto utrjuje in dobiva
ustrezno zaupanje občanov. Zato bodo mo-
rali sveti ponekod spremeniti fiačin dela in
preiti iz svojih ozkih okvirov čielovanja in
reševanja zgolj drobnih vsakodnevnih pro-
blemov. Sveti morajo svoje aktivnosti oma-
soviti in pritegniti čim širši krog občanov. To
pa bodo dosegli Ie, če bodo v svoje progra-
me dela vgrajevali vso tisto problematiko, ki
je tudi dolgoročne narave in katera je isto-
vetna interesort širšega kroga občanbv.


